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کیوسک

مارکا
با غرور بازی کنید

موندودپورتیوو
برای بازی با لیون آماده ایم

اسپورت
همه چیز برای قهرمانی آماده است

گاتزتا
پیونتک در لباس شیطان

ورود کمیته اخلاق به پرونده
2 ملی پوش فوتبال

تصاوی��ری که از 2 بازیکن تیم ملی فوتبال 
ایران منتش��ر شد و شائبه ارتباط آنها با 2 زن 
را ایج��اد کرد، پای حراس��ت وزارت ورزش و 
کمیته اخلاق فدراس��یون را به پرونده این دو 
ملی پوش باز کرد. به گ��زارش مهر، چند روز 
پس از آنکه تصاویر 2 بازیکن تیم ملی فوتبال 
ایران به همراه تصاویری از 2 خواهر در فضای 
مجازی منتشر شد و به یکی از سوژه های این 
رشته تبدیل شد، حراست وزارت ورزش وارد 
ماجرا ش��د و از فدراسیون فوتبال خواست به 
این موضوع رس��یدگی کن��د. کمیته اخلاق 
فدراسیون فوتبال نیز پرونده ای برای رسیدگی 
به این موضوع باز کرد و تصاویر منتش��ر شده 
در فضای مجازی را مورد بررس��ی قرار داد تا 
به ابهاماتی که درب��اره ارتباط مهدی طارمی 
و رامی��ن رضاییان با 2 خواه��ر به وجود آمده 
بود رسیدگی کند. خبرنگار مهر کسب اطلاع 
کرد از آنجایی که هنوز برای مسؤولان کمیته 
اخ��لاق ارتباط این دو ملی پ��وش با 2 خواهر 
قطعی نش��ده است، بررس��ی ها ادامه دارد. با 
این ح��ال در صورتی که ای��ن ارتباط قطعی 
شود محرومیت در انتظار 2 بازیکن ملی پوش 
خواهد بود. مس��ؤولان حراست وزارت ورزش 
به کمیته اخ��لاق فدراس��یون فوتبال تاکید 
کرده اند تا رسیدن به نتیجه نهایی این پرونده 
را پیگیری کنند و در صورت مس��جل شدن 
ارتباط، با این 2 بازیکن بشدت برخورد شود. 
در صورت مس��جل ش��دن این ارتباط این دو 
بازیک��ن از همراه��ی تیم ملی فوتب��ال ایران 

محروم خواهند شد.

حضور وزیر و معاونش در مجمع 
قانونی بود

معاون وزی��ر ورزش و جوان��ان تاکید کرد 
حضور وی به همراه مس��عود س��لطانی فر در 
مجمع عادی فدراس��یون فوتبال کاملا قانونی 
بوده اس��ت. محمدرضا داورزنی پس از حضور 
در مجمع فدراس��یون فوتبال درباره اینکه چرا 
هم وزی��ر ورزش و هم معاون او در این مجمع 
حضور داش��ته اند، گفت: اساسنامه فدراسیون 
فوتبال اعضای مجمع را مش��خص کرده است. 
ه��م وزی��ر ورزش و ه��م معاون ج��زو مجمع 
 هس��تند و باید در این مجمع حاضر می شدند.
این اساس��نامه در فیفا تأیید ش��ده و هم وزیر 
و ه��م مع��اون ورزش قهرمان��ی بای��د حضور 
پی��دا می کردند. داورزنی درباره س��اختمان 2 
باشگاه اس��تقلال و پرسپولیس هم گفت: نیاز 
به مصوبه مجمع فدراس��یون فوتبال داشتیم 
که تکلیف مالکیت این 2 باش��گاه را مشخص 
کنند. الان 2 باشگاه مستقر هستند اما سند به 
اس��م فدراسیون فوتبال است. به همین خاطر 
تصویب شد کمیته و کارگروهی تشکیل و اسناد 
و مدارک بررس��ی ش��ود و این 2 ساختمان به 
باشگاه های استقلال و پرسپولیس واگذار شود. 
چون قرار است خصوصی  سازی شوند بهتر است 
تکلیف زودتر مشخص شود. وی درباره استعفای 
بازنشسته های فدراس��یون فوتبال گفت: برای 
خود آقای تاج مشکلی وجود نداشت اما درباره 
اعضای هیأت رئیسه اختلاف نظر وجود داشت. 
در این باره ظرفیت قانونی وجود دارد؛ افرادی که 
تمام وقت حضور ندارند و تا س��قف ۶۰ ساعت 
می توانند همکاری کنند، مشکلی برای حضور 
ندارن��د اما آنهایی که کار تمام وقت داش��تند و 
باید بیشتر از این س��اعت در فدراسیون وقت 
می گذاش��تند، نمی توانستند باشند. به همین 
خاطر اکثر دوستان به قانون تمکین کردند. وی 
درباره اس��تعفا نکردن حیدر بهاروند از ریاست 
س��ازمان لیگ برتر نیز گف��ت: اختلاف نظری 
هنوز در این باره وجود دارد که س��ازمان لیگ 
خصوصی هست یا خیر. در زمان مناسب به این 

موضوع رسیدگی خواهد شد.

2 غایب بزرگ العین برابر استقلال
العین در دیدار برابر تیم فوتبال اس��تقلال 
2 مداف��ع کلیدی خ��ود را در اختیار ندارد اما 
مهاج��م برزیلی این تیم مش��کلی برای بازی 
کردن ندارد.  به نقل از اسپورت، العین در دیدار 
نخس��ت خود در فصل جدید لیگ قهرمانان 
آس��یا برابر تیم فوتبال الهلال تن به شکست 
داد. این تیم اماراتی در دیدار دوم قرار اس��ت 
روز سه شنبه در ورزشگاه آزادی به مصاف تیم 
فوتبال اس��تقلال برود. العین در این دیدار 2 
مدافع اصلی و کلیدی خود را در اختیار ندارد و 
این باعث شده خط دفاعی این تیم در شرایط 
خوبی قرار نداش��ته باشد. اس��ماعیل احمد، 
کاپیتان تیم فوتبال العین در دیدار قبلی کارت 
قرمز دریافت کرد و به همین خاطر نمی تواند 
این تیم را در س��فر به ته��ران همراهی کند 
تا قلب خط دفاعی العین ب��دون این بازیکن 
تأثیرگذار و کلیدی خود باش��د. از طرف دیگر 
هم مهند س��الم العنزی به خاطر مصدومیت 
نمی تواند در این دیدار هم حضور داشته باشد 

تا او غایب دیگر العین باشد.

نیمار؛ ستاره فوتبال یا سلبریتی؟

تی�م ویک�ری: نیم��ار در ب��ازی چهارش��نبه 
پاری س��ن ژرمن و منچستریونایتد در ورزشگاه 
پارک دوپرن��س حضور داش��ت و دید تیمش 
چطور نتوانست به مرحله یک چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان راه پیدا کند. او بازی را در حالی تماشا 
می کرد که کمی خس��ته بود؛ هم بابت پروازی 
که بر فراز اقیانوس اطلس داشت و هم به دلیل 
حضور در کارناوال های اخیر برزیل. اما هنگامی 
که او روی صندلی نشسته بود، حتما آدرنالین 
در رگ هایش جریان داش��ت، بویژه زمانی که 
مارکوس رشفورد آن پنالتی لحظات تلف شده 
را ب��ه گل تبدیل کرد و یونایت��د را به دور بعد 
فرستاد؛ پست او در اینستاگرام که این را نشان 
می داد. نیمار بازی نمی کرد اما این دیدار روی 
سرنوشت او تاثیر زیادی داشت. برد پی اس جی 
باعث می شد او فرصت آن را پیدا کند که پس 
از بهب��ودی، در قس��مت مهم فصل به تیمش 
برگ��ردد و آنها را در لی��گ قهرمانان همراهی 
کند. پیروزی باعث می شد او بتواند به پرسشی 
پاس��خ بدهد که مدتی است پیرامون او شکل 
گرفته و روزنامه ورزشی لانسه برزیل هم برایش 
تیتر زده: »نیمار س��تاره فوتبال یا سلبریتی؟« 
در جری��ان کارناوال برزیل ب��ود که این بحث 
بالا گرفت. نیمار در ش��هر پرهیاهوی سالوادور 
در کارناوال ش��رکت ک��رد و به حرکات موزون 
پرداخت. همین باعث شد از او انتقاد شود، چرا 
که او از ناحیه پا مصدوم است و دارد روی روند 
بهبودی اش کار می کند و این کار می توانست 
اثر منفی روی بازگش��ت او بگذارد. حواشی او 
در این کارناوال هم زیاد بود. گفته ش��د نیمار 
با حضور در کارناوال، دوران ورزش��ی اش را به 
خطر می اندازد. او هر روز زیر نظر کادر پزشکی 

پی اس جی دارد روی آمادگی اش کار می کند.
همچنین نباید گفت تمرکز او روی فوتبال 
نیس��ت و روی چیزهای دیگر است. مورد او با 
رونالدینیو فرق می کند که در جش��نواره ای در 
ریو، یک جای��گاه اختصاصی برای��ش در نظر 
گرفته بودند. رونالدینیو به سرعت از فوتبال در 
بالاترین سطح خسته شد. هم تیمی های سابق 
رونالدینیو به این اشاره کرده بودند که او چگونه 
در تمرینات دیگر آن انرژی سابق را نداشت. او 
بیشتر به دنبال حواشی بود و دوران فوتبال در 

او  2۶ سالگی رو به افول رفت.
ام��ا نیم��ار همین ح��الا 2۷ س��ال دارد. 
گزارش ه��ا از برزیل و پی اس جی حاکی از آن 
اس��ت که او تمرکزش را از دست نداده است 
و در تمرینات س��خت ت��لاش می کند و تاثیر 
مثبت��ی روی هم تیمی هایش می گذارد. البته 
او پس از س��اعت کاری اش به مس��ائل دیگر 
هم می پ��ردازد. در مقاله ای که لوییز گومز در 
لانسه نوش��ته اس��ت، آمده بود: »او از دوران 
حضور در س��انتوس، زندگی شخصی خود را 
در معرض دید همه گذاش��ته اس��ت«. اینجا 
بح��ث تعارض نس��ل ها پیش می آی��د. نیمار 
چهره اصلی نسل شبکه های اجتماعی است. 
یک��ی از دلایل اینکه او به دنبال ش��هرت در 
فوتبال بوده، این اس��ت که می خواس��ته زیر 
نورافکن ها باش��د. تعارضی بین اینکه بازیکن 
بزرگی باشید و س��بک زندگی پرسروصدایی 
داش��ته باش��ید هم وجود ندارد. همه اینها به 
این معنی است که او می تواند رابطه خوبی با 
افرادی داشته باشد که با شبکه های اجتماعی 
زندگی می کنند و البته رابطه او با افراد دیگر 
چندان خوب نیس��ت. همچنین کارهایی که 
او خ��ارج از میدان انجام می دهد تاثیری روی 
فوتبالش نگذاشته است. مصدومیت او از ناحیه 
اس��تخوان کف پا در امس��ال و سال گذشته 
تنها به دلیل مسائل فوتبالی بوده است. هیچ 
چیز نشان نمی دهد او سرعت بالایش، توازن 
عالی اش و قدرت بداهه پ��ردازی اش در زمین 
را از دس��ت داده باش��د. نیمار به این ترتیب 
می تواند پاسخ »ستاره فوتبال یا سلبریتی؟« 
را بدهد. پاسخ این است: »چرا هر دو نه؟« اما 
آیا او می تواند ای��ن کار را با پی اس جی انجام 
دهد؟ این پرسشی است که بی تردید در ذهن 
او بارها و بارها تکرار می شود. او خریداری شد 
تا در مراحل حذفی لیگ قهرمانان بدرخشد. 
برای باش��گاه او چیز دیگری مهم نیست. اما 
در 2 سال گذشته، او به دلیل مصدومیت تنها 
در یک بازی در مرحله حذفی لیگ قهرمانان 
حضور داش��ته و در آن ه��م خیلی خوب کار 
نکرده است. انگار که دوران جدی او با پیراهن 

پی اس جی هنوز آغاز نشده است.
پس آی��ا این انتقال ارزش��ش را داش��ت؟ 
خانه تکانی در رئال مادرید می تواند فضا را برای 
حض��ور نیمار باز کند و باش��گاه رئال می تواند 
منابع مالی لازم را برای خرید نیمار به دس��ت 
آورد. او می توان��د عض��وی کلی��دی از فرآیند 
بازس��ازی رئال مادرید باشد که در لیگ بسیار 

رقابتی تری بازی می کند.

یادداشت اخبار

مجمع عمومی فدراس��یون فوتب��ال با حضور 
اعضا برگزار ش��د. در این جلس��ه بودجه سال ۹۸  
فدراس��یون فوتبال تصویب و درباره س��اختمان 
2 باش��گاه پرس��پولیس و اس��تقلال هم بحث و 
بررسی شد. مجمع عمومی فدراسیون فوتبال روز 
یکشنبه 1۹ اسفندماه با حضور مسعود سلطانی فر 
و محمدرض��ا داورزنی و ۶۰ عضو مجمع در هتل 
المپیک برگزار ش��د. علی کفاشیان که روز شنبه 
از نایب رئیس��ی اول فدراس��یون فوتبال اس��تعفا 
ک��رده بود ب��ه دلیل حضور در مس��ابقات فوتبال 
س��احلی تایلند غیبت داشت؛ او مسؤول برگزاری 
این رقابت هاس��ت. مجمع با صحبت های ابراهیم 
شکوری، سرپرست دبیرکلی فدراسیون شروع شد. 
ش��کوری با تشریح دستور جلسه از مهدی تاج به 
عنوان استادش یاد کرد و گفت: در ابتدای مجمع 
ناظران این جلسه را انتخاب می کنیم. تنها 3 نفر 
از حاضران برای انتخاب شدن به عنوان ناظر اعلام 
آمادگی کردند که تاج گفت: با دست  بلند کردن، 
خودتان ناظران را انتخاب کنید. در نهایت خداداد 
افشاریان، محمدرضا غفاری و شهامت عباسی به 
عنوان ناظران مجمع انتخاب ش��دند. شکوری در 
ادامه گفت: می خواهیم صورتجلسه قبلی مجمع 
را تصوی��ب کنیم که با اکثریت آرا تصویب ش��د. 
در ادامه گزارش��ی از عملکرد فوتبال در سال ۹۷ 
برای حاضران پخش ش��د. ایراد در سیس��تم های 
پخش تصویری کیفیت تصاویر را پایین آورده بود. 
 شکوری در تشریح موارد جلسه، بحث تعیین تکلیف
ساختمان های پرس��پولیس و استقلال را مطرح 
کرد. در واقع غیر از 4 موردی که قبلا اعلام ش��ده 
بود، قرار ش��د این مورد هم تعیین تکلیف  ش��ود. 
مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش هم در این جلسه 
گفت: از هیات رئیس��ه فدراسیون فوتبال و آقای 
تاج تشکر می کنم که تلاش کردند جلسه مجمع 
برگزار شود. دوست دارم در این جمع که مدیران 
ارشد فوتبال کشور هستند دقایقی درباره وضعیت 
عمومی کش��ور صحبت کنم. م��ا وارد یک جنگ 
اقتصادی تمام عیار با دش��منان شده ایم که مثل 
جنگ نظامی که ضایعات دارد، شهید و اسیر دارد 
و از بین رفتن تاسیسات دارد، این جنگ اقتصادی 

هم ضایعات خودش را دارد. 
در ادامه سلیمانی، خزانه دار فدراسیون پشت 
 میکروفن ق��رار گرفت تا درباره س��اختمان های
استقلال و پرسپولیس صحبت کند. او گفت: باید 
مالکیت اموال 2 باش��گاه استقلال و پرسپولیس 
مش��خص ش��ود و در واق��ع بالاتری��ن مرج��ع 
تصمیم گیرنده  مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 
است. مجمع باید درباره س��اختمان های این دو 
باشگاه تصمیم گیری کند و نظر نهایی را برای ارائه 
به سازمان خصوصی سازی کش��ور ارائه دهد. در 
یک سال گذشته چندین بار سازمان خصوصی با 
فدراسیون فوتبال مکاتبه کرده و درخواست انتقال 
مالکیت این دو ساختمان به 2 باشگاه پرسپولیس 

و استقلال را داشته است. امروز به عنوان یکی از 
موارد طرح در جلس��ه موضوع تعیین تکلیف این 
دو س��اختمان را داریم که پیشنهادات مختلفی 
هس��ت. با قیمت کارشناسی می شود واگذار کرد. 
هر موضوعی که مجمع عمومی تصمیم بگیرد ما 
به عنوان مجری مصوبات مجمع تا پایان سال ۹۷ 
و اوایل سال ۹۸ تصمیم مجمع را اجرایی خواهیم 
ک��رد. در ادامه یکی از اعضای مجمع در این باره 
گفت: بگذاریم این دو ساختمان در اختیار وزارت 
ورزش و فدراس��یون فوتبال بماند. اگر بعدها این 
دو باش��گاه ب��ه بخش خصوصی واگذار ش��ود آیا 
هیات ها می توانند از این 2 س��اختمان اس��تفاده 
کنن��د. م��ن می گویم ای��ن دو س��اختمان برای 
وزارت ورزش بماند. اگر پرس��پولیس و استقلال 
می خواهند ساختمانی بخرند، دو ساختمان جدید 
بخرند و این س��اختمان ها ب��رای وزارت ورزش و 

جمهوری اسلامی بماند.
در پایان سلیمانی، خزانه دار فدراسیون فوتبال 
با اش��اره به درآمدهای این فدراسیون گفت: برای 
سال آینده 5 میلیارد تومان کسری بودجه خواهیم 
داش��ت که امیدواریم با کمک وزارت ورزش این 
کسری جبران شود. ما امسال با کسری 5 میلیارد 
تومانی نس��بت به بودجه پیش بینی شده مواجه 
هستیم. البته ما سال گذشته هم حدود 3 میلیارد 
کسری داشتیم که با توجه به درآمدها این کسری 
را جبران کردیم. سال گذش��ته درآمدها افزایش 
قابل توجهی داش��ت و کس��ری سال قبل جبران 
شد، امیدوارم امس��ال هم با کمک بیشتر وزارت 
ورزش و مجامع بین المللی بتوانیم کسری حدود 

5 میلیاردی مان را جبران کنیم. 

تاج: پول هدایتی را پس می دهیم ■
در ای��ن جلس��ه همچنین رئیس فدراس��یون 
فوتب��ال درباره س��رمربی بع��دی تیم ملی فوتبال 
ایران گفت: با آقای ناظمی ش��وخی کرده ام چون 
تعدادی از نامزدهایی ک��ه او برای تیم ملی مطرح 
ک��رده بود، ف��وت کرده ان��د. مهدی ت��اج، رئیس 
فدراسیون فوتبال پس از مجمع فدراسیون فوتبال 
که دیروز برگزار ش��د، اظهار کرد: یکی از بهترین 
مجمع های��ی بود که طی 14 س��ال حضور من در 
فدراسیون و قبل تر از آن در اتحادیه فوتبال برگزار 
ش��د. این مراسم بی حاش��یه ترین و پرحرف ترین 
مراس��م بود و هم��ه صحبت کردن��د. او ادامه داد: 
 درباره باش��گاه اس��تقلال و پرس��پولیس 2 بحث

مطرح ش��د؛ درب��اره خصوصی س��ازی ک��ه وزیر 
ورزش توضیح داد؛ موضوع س��اختمان 2 باش��گاه 
قرار ش��د کارشناس��ی رسمی دادگس��تری انجام 
ش��ود تا به 2 باش��گاه واگذار کنی��م. این مجمع 
اختیارش را به فدراس��یون فوتبال داد که قرار شد 
کارشناسی رس��می دادگستری صورت بگیرد و 2 
س��اختمان مورد نظر به باش��گاه ها محول شود. او 
درباره اس��تعفای 3 عضو هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال توضیح داد: کفاشیان خودش استعفا کرد 
و البت��ه 2 موضوع در رابطه با ایش��ان وجود دارد. 
ایش��ان به عنوان رئیس فدراس��یون و نایب رئیس 
فدراس��یون خیلی برای فوتبال زحمت کشیدند. 
در اساس��نامه ما، افراد بالای ۶5 س��ال نمی توانند 
کاندیدا ش��وند یا عضو فدراسیون باشند. ایشان از 
مدت ه��ا قبل گفته بود. ما بای��د در مجمع بعدی 
جانش��ین انتخاب  کنیم و اگر استعفای ایشان در 
مجمع بعدی مطرح می ش��د، کار سخت می شد. 

ت��اج اضافه ک��رد: اگر فردی در مجم��ع رأی آورد 
که هی��چ اما اگر رأی نیاورد دوب��اره باید در نوبت 
بعدی رأی گیری شود. او در ادامه و در پاسخ به این 
سوال که آیا کفاشیان می تواند در انتخابات بعدی 
AFC مجدداً کاندیدا شود، گفت : آقای کفاشیان 
تا 1۶ فروردین ماه نایب رئیس AFC هستند. بعد 
از ش��انزدهم فروردین ماه انتخاب��ات جدید برگزار 
می ش��ود. یعنی انتخابات جدید هفدهم فروردین 
برگزار می شود. فدراسیون ما در دو بخش کاندید 
دارد، یک��ی نایب رئیس��ی و بعدی هی��أت اجرایی 
فیفاس��ت که من کاندیدا شده ام. حال باید ببینیم 
چه اتفاقی رخ خواهد داد. رئیس فدراسیون فوتبال 
درباره انتخاب س��رمربی تیم ملی فوتبال ایران هم 
گفت : با آقای ناظمی شوخی کرده ام چون تعدادی 
از نامزدهایی که او برای تیم ملی مطرح کرده بود، 
فوت کرده اند. واقعیت این اس��ت که فدراس��یون 
فوتبال روندی را طی می کند و هیچ کسی توصیه 
تعجیل به این فدراس��یون ندارد ام��ا قبول داریم 
تأخیر هم جایز نیس��ت. رئیس فدراسیون فوتبال 
درب��اره برگزاری دادگاه حس��ین هدایتی و اینکه 
گفته می شود کسانی که پول دریافت کرده اند باید 
برگردانند و فدراس��یون فوتبال هم از آن دسته از 
مجموعه هاست، در این باره گفت : آقای هدایتی در 
زمان آقای کفاش��یان کمکی به فدراسیون فوتبال 
کردند که ما آن را استخراج کرده ایم که عدد خیلی 
زیادی نیس��ت. فدراس��یون فوتبال در این زمینه 
منتظر می ماند تا ببیند دادگاه چه نظری می دهد. 
اگر دادگاه نظرش بر این باش��د فدراسیون فوتبال 
این پول را بازگرداند به زعم من رقم زیادی نیست 

و برای فدراسیون فوتبال قابل پرداخت است.

اتفاقات عجیبی که پی��ش از دیدار فینال لیگ 
قهرمانان فصل قبل رخ داد، باعث جدایی زین الدین 
زیدان از رئال مادرید شده است. کمتر کسی انتظار 
داش��ت حدود یک هفته بعد از فت��ح دوباره لیگ 
قهرمانان و پیروزی برابر لیورپول در فینال کی یف، 
سرمربی موفق فرانسوی از سمت خود استعفا کرده 

و از جمع کهکشانی ها جدا شود.
در ماه های گذشته دلایل زیادی درباره تصمیم 
غیرمنتظره زیزو مطرح شده و عده ای اختلاف نظر 
او با فلورنتینو پرز در بازار نقل و انتقالات تابستانی 
را دلیل اصلی این اتفاق می دانس��تند اما به ادعای 
کادناس��ر، گویا تنش و درگیری زیدان با بازیکنان 
پیش از دیدار فینال به رهبری س��رخیو راموس، او 
را به فکر جدایی از رئال مادرید انداخته است. پیش 
از 2 فین��ال قبلی در میلان و کاردیف، رئال مادرید 
یک روز پیش از بازی نهایی به مقصد سفر کرد اما 
قبل از فینال برابر لیورپول، زیدان احساس کرد بهتر 
است چند روز قبل از برگزاری بازی، تیمش را راهی 

اوکراین کند.
اما این بار در میان گذاش��تن تصمیم س��فر به 

کی یف، ی��ک صحبت ع��ادی می��ان کادر فنی و 
بازیکنان نبود و با اعتراض س��تاره های رئال مادرید 
همراه ش��د که در این میان س��رخیو راموس علنا 

به مخالفت با سرمربی فرانسوی پرداخت، البته در 
نهایت زیدان به خوزه آنخل س��انچس، مدیر رئال 
مادرید تاکید کرد که این نه یک پیشنهاد، بلکه یک 

دستور است و بازیکنان متعهد به اجرای تصمیم زیزو 
و سفر در روز پنجشنبه و چند روز قبل از فینال به 

کی یف هستند.
اما 5 روز بعد از سومین قهرمانی متوالی در لیگ 
قهرمانان با شکست لیورپول و پس از گذشت ۷ روز 
از سفر به کی یف، زیدان احساس کرد دیگر با توجه 
به این اتفاقات زمان جدایی فرا رسیده و با استعفای 
خود همه را غافلگیر کرد. به نظر می رس��ید تنشی 
ک��ه در روزهای پایانی حضور زیزو در رختکن رئال 
مادرید ایجاد ش��ده، یکی از دلایل اصلی جدایی او 
بعد از 3 فصل موفق از جمع کهکشانی ها بوده است.

به نظر می رس��د در حال حاضر ژوزه مورینیو 
از ش��انس بالایی برای بازگش��ت به رختکن رئال 
مادری��د برخوردار اس��ت و در نظرس��نجی ها نیز 
ه��واداران علاقه مند به حضور دوباره او هس��تند. 
بس��یاری معتقدند دیس��یپلین بالای س��رمربی 
پرتغال��ی باعث برقراری دوب��اره نظم در رختکن 
کهکش��انی ها خواهد بود و چنین شرایطی برای 
 بازگشت به جاده موفقیت، در حال حاضر نیاز اصلی

رئال مادرید است. 

چرا زیدان از رئال جدا شد؟

توطئه در رختکن
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حکایت یک مجمع


